
Referat afd.bestyrelsesmøde den 18. juni 2024 

Tilstede: Orla, Ole, Benjamin, Karin T, Karin, Hans Henrik, Lisbeth, Anni, Jakob 
Afbud: Michael, Jan 

1. Velkommen til Bestyrelsen 
Formanden bød velkommen og lavede en gennemgang af : 
Beboerdemokrati og organisering. 
Tavshedspligt og GDPR.  Bestyrelses mulighed for Kurser gennem DAB og BL.  
Budgettets betydning og bestyrelses handlerum samt Udvalgsarbejdet art. 
 

2. valg af ordstyrer 
Anni Valgt 
 

3. Valg af referent 
Jakob Valgt 
 

4. Årets der gik 
Her blev de forskellige udvalg gennemgået, hvad der var sket i løbet af året. Bestyrelsesmedlemmer bød 
ind med hvordan oplevelsen havde været omkring det ekstra pres der var på økonomien i fht.  
Skraldegebyr og henlæggelser. Ligeledes hvordan der var blevet kigget rundt i forhold til besparelser og 
tiltag for at reducere huslejestigningen. 
 

5. Individuelle mål 
En øvelse hvor nye som ”gamle” bestyrelsesmedlemmer satte ord på deres bevæggrunde for at deltage i 
bestyrelsesarbejdet og hvad man var særligt optaget af og hvorledes man så sig selv bidrage til 
udviklingen i boligområdet. 
 

6. Vores boligområde 
En øvelse hvor der kort blev sat ord på de enkelte medlemmers oplevelse af  ”godt” og ”skidt” i 
Ådalsparken. – begge øvelser blev gennemført som del af en proces, hvor anden del følger på 
næstkommende møde den 9. juli. Her vil der blive arbejdet med bestyrelsens målsætning for året med 
nedsættelse af udvalg, prioritering og rollefordeling. 
 

7. Konstituering – valg af næstformand 
Jakob foreslået og valgt  uden modkandidat 
 

8. Samarbejde – lukket punkt 
 

9. Næste møde 9. juli 
 

10. Evt. 
- Skal der en reminder ud omkring a5ald sortering, så vi kan komme i mål med 14. dages tømning på 

resta5ald og spare op imod kr. 900.000 ( tages op på næste møde) 
- Henvendelse omkring børn/unge uhensigtsmæssige adfærd i center. Der er arrangeret møde med SSP 

torsdag den 20. juni i samarbejde med ejendomskontoret. Jakob, Bernt og evt. Benjamin deltager. 
Overvejelser om beboerhuset kunne have en rolle ? 

- Henvendelse omkring nye lejekontrakter for carporte  - Orla følger op  
- Udlejning af tidligere skralderum status? – Jakob følger op 
- Ny hjemmeside status – (opfølgning på næste møde) 

 


